
KENT HOLIDAYS (S) PTE LTD | Tel: +65 6534 1033 | Email: sales@kentholidays.com | www.kentholidays.com 1 

 

 

 

GV2 

 

                

In SGD(Validity : January~December 2017) 

Mandarin Speaking Local Guide 

 

 7 Days / 8 Days TAIWAN SUPPER VALUE TOUR 
 

MONDAY 

THURSDAY 
ADULT CHILD Ext. PRN in TPE Local 3★ 

Sgl Twn/Tpl With Bed No Bed Twin Rm Triple Rm 

NTV7 SGD 710 SGD 450 SGD 384 SGD 296 SGD 120 SGD 160 
NTV8 SGD 820 SGD 515 SGD 441 SGD 342  

*Service fee for guide and driver:SGD$32 P/P for 7Days Tour (Compulsory charge in Singapore) 
*Service fee for guide and driver:SGD$37 P/P for 8Days Tour (Compulsory charge in Singapore) 
Departure Dates 

JAN: 02, 16,  FEB: 06, 20*Add S$35/Pax  MAR: 06, 13, 20, 27*Add S$35/Pax 

APR: 03*Add S$35/Pax,  10, 17, 24  MAY: 01, 08, 15, 22, 29*Add SS35/Pax  JUN: 05, 12, 19, 26 

JUL: 10, 24  AUG: 07, 21  SEP: 04, 18 

OCT: 02, 09*Add S$35/Pax, 16, 23, 30  NOV: 02,06,09,13,16,20,23,27,30  DEC: 04,07,11,14,18,21 
 

 

IMPORTANT NOTICE: 

1. Pax can NOT choose hotel.  Hotels may only be advised (by latest) 1 week before departure. 

2. Please kindly apply our TOUR CODE respectively when you make a booking. 

3. ** Extension rate is for the same hotel used of the last night stay with the group. 

4. Extend Room reservation , including airport transfer(S.I.C) 

5. Child ≧10Years, can't allowed child no bed, pls notice. 

6. Chinese Speaking Local Guide，Can't request English or Indonesia Speaking Guide 

7. Group closed 10Days before departure,Please  call or email to check availablility before 

 8. 30Dec2016~02Jan2017 Extend Night Room Fare To Be Advise, Can't used Tariff Room Fare.   
 

 

 

 

 

 

 

DAY 1 Departure – Taoyuan International Airport 

No Meal 

3*Taipei Ximen Citizen Hotel or similar 

 Upon arrival Taoyuan International Airport, transfer to hotel check in & free and leisure. 

DAY 2 
C.K.S Memorial Hall/Biscuits Shop/Chiufen/Xueshan Tunnel/ 
SiWei Castle Station/Suahua Scenic Road 

B’Fast/Dinner 

3*Hualien Cullinan Hotel or similar 

 

【C.K.S Memorial Hall̯The most magnificent monuments in Taipei, it commemorate the passing of President Chiang Kai-shek.
̮Chiufen̯Once the mountain town abandoned after digging gold fever subsided, the town is bustling again because of the movie "City of 
Sadness" and becomes as the most popular and longest old street in Taiwan.̮Xueshan Tunnel̯or "Snow Mountain" tunnel, is the longest 
tunnel in Taiwan, located on the Taipei-Yilan Freeway (Taiwan National Highway No. 5). It opened on June 16, 2006. 【SiWei Castle 
Station】Special Interior style, it is a good place to take pictures. 

DAY 3 
Taroko Gorge/Taroko Memorial Arch Building/Swallow Grotto/ 
Changchun Temple/East Rift Valley/Kenting Street (Stop over 
2H) 

B’Fast/Lunch/Dinner 

3* Kenting Unababy Hotel or similar 

7D ALL TAIWAN SUPER VALUE 

VALUE TOUR  
MONDAY GO 

THURSDAY GO 

  星期一、四出發 

Window of China Theme Park/Buddha Memorial Center / Kenting Street 
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【Taroko Gorge】he magnificent gorge was formed by rushing waters from the mountains, which cut through the marble and granite to 
create many beautiful narrow ravines with waterfalls and rapids.【Swallow Grotto】 This part of Tailuge(Taroko) Gorge is composed of 
marble cliff faces covered with small holes, the result of long-term erosion by river and ground water. House swifts and Pacific swallows 
often forage and nest here, giving the place its name.【Changchun Temple】Spring water adjacent to it flows all year round with a waterfall 
that passes under the shrine and is very picturesque.【Kenting Street】Kenting Streets become the most congested place when the night 
comes. There are a wide range of jewelers, souvenir shops, PUBs attract people from other places. The streets are overwhelmed by warm 
pleasant atmosphere all the time. 

DAY 4 

Chuanfan Rock / Eluanbi Park-incl. TKT/Eluanbi Lighthouse/ 

Buddha Memorial Center/ Pearl Center/Chijin Ferry/The Chijin 

Street/ Tianhou Temple/ Liouhe Night Market (Stop over 2H) 

B’Fast/Lunch 

3*Kaohsiung The Cloud Hotel or similar 

 

【Eluanbi Park】Dazzling bright sunshine, azure blue seawater, clean shining sand beach, This is Taiwan’s first national park-Kenting, 
renowned for its rich landscape of hills and water, abundant life, and natural resources for everyone’s enjoyment.【Eluanbi Lighthouse】
The reef limestone terrain, there are "Light of East Asia's" reputation as the highest point of the park remain until the lighthouse. Buddha 
Memorial Center】Built to worship buddha’s relic, the construction combines both Chinese and foreign techniques and skills.The main 
statue of the temple is 108 meters high and considered as the tallest statue of the world. 【The Chijin Street】Chijin, also named Chiho, is 
an elongated island so ferry is the major transportation. Tin Hau Temple with three hundred years of history is a third class monument. The 
island's seafood quite delicious and often attract large numbers of tourists to visit.̮Liouhe Night Market̯Gather all kinds of snacks and a 
wide variety of North and South exquisite merchandise, ranked the most representative of the night market in Kaohsiung. 

DAY 5 

Sun Moon Lake/ Wen Wu Temple/Aboriginal products 
/Xiangshan Visitor Center/Taiwan Tea Center/  

Fengjia Night Market(Stop over 2H) 

B’Fast/Lunch  

4*Taichung City Resort or similar 

 

【Sun Moon Lake】Is the only nature big lake in Taiwan. The southern part of Lalu Island is shaped like a new moon, and the northern part 
is shaped like a sun; hence the name Sun Moon Lake(Cruise lake Own Expenses). 

【Wen Wu Temple】Located in the northern waist, dedicated to Confucius, Yue Feiamd Guan Yu, named after temples built along the 
mountain. ̮Xiangshan Visitor Center̯Taiwan's most popular tourist attractions, Sun Moon Lake in Nantou County in early 2011 to set up 
a new mountain Administration and Visitor Center, due to the area of the majority, unique, attract many tourists to explore.【Fengjia Night 
Market̯Biggest and most comprehensive night market offering a wild array of Taiwanese snacks, drinks, food shops and fashion goods. 

DAY 6 

Window of China Theme Park-incl. TKT(Stop over 2.5H) 

/Martyr’s Shrine/Tianlu Arts Center/Taipei 101 Shopping 
Mall(Observatory own expenses)/WuFenPu/Raohe Night 
Market(Stop over 2H) 

B’Fast/Lunch  

3*Taipei Ximen Citizen Hotel or similar 

 

【Window of China Theme Park̯World has 133 miniature landscape, 20 rides and play in the water park in the summer! All performances 
plus one vote in the end, is the most suitable for families.(include entrance fee).̮Martyr’s Shrine̯Built to dedicate to the 390,000 soldiers 
killed in the service of their country.̮Taipei 101̯Taipei101 is a new landmark inTaipei. This building is an integration of the classical 
Oriental culture and Taiwan local characteristics offering elegant and spacious shopping space within the shopping center(Observatory own 
expenses)̮WuFenPu̯There are nearly one thousand of the garment shops in this gathering, which sourced from across the province 
and other places suchas Hong Kong, Thailand and South Korea. The clothes with high quality sold in wholesale price here so attracted many 
young people come to shopping.̮Raohe Night Market̯A famous night market in Taipei. There are 138 stalls ,most of them serve snacks 
and food. 

DAY 7 Taipei – Taoyuan International Airport – Home Sweet Home B’Fast 

 Free activities, to designated collection time Transfer to airport for flight back home. 

*Any discrepancies please refer to the Chinese itinerary for accuracy. 

 

 
 

 

 

 

 

DAY 1 出發地-桃園機場 
無供餐 

3*台北西門星辰、新仕界、瑞格商旅或同級 

Shopping Stop : Aboriginal、Pearl、Tea、Tianlu 

七天台灣超值環島遊 

超 
小人國主題樂園/佛陀紀念館/墾丁大街夜遊 

  星期一、四出發 

MONDAY GO 

THURSDAY GO 
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 飛抵台灣桃園機場，接機送飯店後自由活動。 

DAY 2 台北中正紀念堂/台灣伴手禮店/九份/雪山隧道(途經)/ 

四圍堡車站/蘇花公路/夜宿花蓮 

早餐/晚餐:靈芝養生料理 

3*花蓮天璽飯店、那魯灣旅店或同級 

 

【中正紀念堂】是一座為紀念故前總統蔣介石而興建的建築，古色古香的中國宮殿式建

築，莊嚴宏偉。【九份】環山面海，擁有變化多端的山海美景，保有純樸的舊日生活風

貌，自然而然的也承襲了許多美食，懷舊氣息，千萬不可錯過。 

【雪山隧道】台灣最長的公路隧道，在世界公路隧道排行第五，隧道開通之後，前往東

部地區旅遊更為方便。【四圍堡車站】內部裝潢別具風格，會不定期更換內部主題，是個

超殺底片的好拍景點。 

DAY 3 花蓮太魯閣國家公園/牌坊/燕子口步道/長春祠/台東峽谷風光

(途經)/墾丁大街夜遊(停留 2H) 

早餐/午餐:阿美風味餐/晚餐:台灣料理 

3*墾丁恆農渡假飯店、夏奇拉旅店或同級 

 

【太魯閣國家公園】以雄偉壯麗、幾近垂直的大理岩峽谷景觀聞名，崖壁峭立，景致清幽，「太魯閣幽峽」因而名列台灣八景

之一。【燕子口步道】大理石峭壁上可見到許多小洞穴，每當春夏之際，常有小雨燕和洋燕在峭壁間穿梭鳴唱，或在洞穴內築

巢，故而得名燕子口。【長春祠】 唐式風格的建築依地勢嵌入山壁間，清新的泉水自山壁湧出，形成一道飛瀑。 周圍具環形步

道，可飽覽峽谷及曲流風光。【墾丁大街】有著各式各樣的商店，除了一般夜市也有的各式趣味遊戲及小吃美食，大

街上還流行一種彩繪紋身;街上還有許多間 PUB，有時表演秀還會從店內跳到馬路中間，引起路人騷動，相當特

別。 

DAY 4 

墾丁船帆石/鵝鑾鼻公園(包門票)/鵝鑾鼻燈塔/高雄佛陀紀念館/

珍珠推廣中心/旗津渡輪/旗津海鮮老街/天后宮/六合夜市(停留

2H) 

早餐/午餐:萬巒豬腳鄉土料理 

3*高雄雲端、南海、龍翔飯店或同級  

 

【船帆石】高約 18 公尺，係由附近台地上方滾落至海邊的舊期珊瑚礁石，因其岩質較附近之初期隆起珊瑚礁堅
硬，故能長期屹立海中。【鵝鑾鼻公園】是珊瑚礁石灰岩地形，內有「東亞之光」美譽的燈塔迄立於公園最高處。 

【佛陀紀念館】最具特色莫過於全世界最大最高的坐佛–佛光大佛，佛館每年有千萬人次入館參觀，是旅行者必定參訪的勝

地。 

【旗津海鮮老街】是旗津海鮮的大本營，在此可吃到新鮮味美的道地海產。【天后宮】肇建於明永曆廿七年，即清
康熙十二年，植基於旗後津渡，迎奉天后娘娘，迄今已閱歷三百三十七個寒暑。【六合夜市】聚集各式南北精緻小
吃及五花八門的商品，名列高雄最具代表性的夜市。 

DAY 5 
南投日月潭/文武廟/邵族文物特產館/向山遊客中心/台灣茶園/

台中逢甲夜市(停留 2H) 

早餐/午餐:邵族風味餐 

4*台中中南海酒店、來來商旅或同級 

 

【日月潭】景色優美，北半部形如日輪，南半部形如月鉤，故而得名，為台灣的八景之一(游船自費)。 

【文武廟】位於日月潭北面山腰，融合南北建築風格，施工細緻，雕工精美，氣勢十分雄偉，在臺灣廟宇中，具有很大的特

色。 

【向山遊客中心】是日月潭風景區管理處的新家，將成為日月潭畔的新景點。【逢甲夜市】台灣最大觀光夜市，以
「俗擱大碗」著名全台，這里的特色小吃，也號稱全台第一，多元丰富。 

DAY 6 
桃園小人國主題樂園-包門票(停留 2.5H)/忠烈祠/天祿貔貅招財館/

台北 101 大樓商場(觀景台自費)/五分埔/饒河街夜市(停留 2H) 

早餐/午餐:養生牛肉麵套餐 

3*台北西門星辰、新仕界、瑞格商旅或同級 
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【小人國主題樂園】展出台灣、大陸、亞洲、歐洲及美洲各地著名景點建築的縮小模型；並有室

內遊樂場及室外的超級龍捲風等。【忠烈祠】祠內供奉為國犧牲的革命烈士，最值得一提的是，大

門前站崗的衛兵個酷似雕像，而每小時衛兵交接換哨儀式，更是蔚為特色。【台北 101 大樓】台灣

第一高樓、首座頂級國際購物中心，兼具時尚、美饌、潮流及娛樂，座落於台北最菁華地段。 

【五分埔】五分埔已成為臺北最大的成衣批發市場，有超過上千家的服飾商店，是攤販們尋找新

貨的最佳據點。【饒河街夜市】有馳名中外的各种特色小吃，整洁、舒适、物美价廉，夜市入口處

有古色古香的牌樓，燦爛輝煌的燈火在夜色中格外耀眼。 

DAY 7 台北-桃園機場-甜蜜的家 早餐 

 自由活動，於指定集合時間乘車前往桃園機場搭機飛返家園。 

*注明：游覽行程的先后順序及住宿飯店均以台灣旅行社之安排為准。 

 
 
 
 
 
 

 

 

 

DAY 1 Departure – Taoyuan International Airport 
No Meal 

3*Taipei Ximen Citizen Hotel or similar 

 Upon arrival Taoyuan International Airport, transfer to hotel check in & free and leisure. 

DAY 2 
C.K.S Memorial Hall/Biscuits Shop/Chiufen/Xueshan Tunnel 

/SiWei Castle Station/Suahua Scenic Road 

B’Fast/Dinner 

3*Hualien Cullinan Hotel or similar 

 

【C.K.S Memorial Hall̯The most magnificent monuments in Taipei, it commemorate the passing of President Chiang Kai-shek. 
̮Chiufen̯Once the mountain town abandoned after digging gold fever subsided, the town is bustling again because of the movie "City of 
Sadness" and becomes as the most popular and longest old street in Taiwan.̮Xueshan Tunnel̯or "Snow Mountain" tunnel, is the longest 
tunnel in Taiwan, located on the Taipei-Yilan Freeway (Taiwan National Highway No. 5). It opened on June 16, 2006.【SiWei Castle 
Station̯Special Interior style, it is a good place to take pictures. 

DAY 3 
Taroko Gorge/Taroko Memorial Arch Building/Swallow Grotto 
/Changchun Temple/East Rift Valley/Kenting Street (Stop over 
2H) 

B’Fast/Lunch/Dinner 

3* Kenting Unababy Hotel or similar 

 

【Taroko Gorge】he magnificent gorge was formed by rushing waters from the mountains, which cut through the marble and granite to 
create many beautiful narrow ravines with waterfalls and rapids.【Swallow Grotto】 This part of Tailuge(Taroko) Gorge is composed of 
marble cliff faces covered with small holes, the result of long-term erosion by river and ground water. House swifts and Pacific swallows often 
forage and nest here, giving the place its name.【Changchun Temple】Spring water adjacent to it flows all year round with a waterfall that 
passes under the shrine and is very picturesque.【Kenting Street】Kenting Streets become the most congested place when the night 
comes. There are a wide range of jewelers, souvenir shops,PUBs attract people from other places. The streets are overwhelmed by warm 
pleasant atmosphere all the time. 

DAY 4 

Chuanfan Rock / Eluanbi Park-incl. TKT/Eluanbi Lighthouse/ 

Buddha Memorial Center/ Pearl Center/Chijin Ferry/The Chijin 
Street/Tianhou Temple/ Liouhe Night Market (Stop over 2H) 

B’Fast/Lunch  

3*Kaohsiung The Cloud Hotel or similar 

購物站: 山地特產、珍珠、台灣茶園、天祿貔貅招財館。 

  星期一、四出發 8D ALL TAIWAN SUPER 

VALUE TOUR  Window of China Theme Park/Buddha Memorial Center / Kenting Street 
MONDAY GO 

THURSDAY GO 
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【Eluanbi Park】Dazzling bright sunshine, azure blue seawater, clean shining sand beach, This is Taiwan’s first national park-Kenting, 
renowned for its rich landscape of hills and water, abundant life, and natural resources for everyone’s enjoyment.【Eluanbi Lighthouse】
The reef limestone terrain, there are "Light of East Asia's" reputation as the highest point of the park remain until the lighthouse.【Buddha 
Memorial Center 】Built to worship buddha’s relic, the construction combines both Chinese and foreign techniques and skills.The main 
statue of the temple is 108 meters high and considered as the tallest statue of the world.【The Chijin Street】Chijin, also named Chiho, is 
an elongated island so ferry is the major transportation. Tin Hau Temple with three hundred years of history is a third class monument. The 
island's seafood quite delicious and often attract large numbers of tourists to visit.̮Liuho Night Market̯Gather all kinds of snacks and a 
wide variety of North and South exquisite merchandise, ranked the most representative of the night market in Kaohsiung. 

DAY 5 

Sun Moon Lake/Wen Wu Temple/Aboriginal products 
/Xiangshan Visitor Center/Taiwan Tea Center/ 

Fengjia Night Market(Stop over 2H) 

B’Fast/Lunch  

4*Taichung City Resort or similar 

 

【Sun Moon Lake】Is the only nature big lake in Taiwan. The southern part of Lalu Island is shaped like a new moon, and the northern part 
is shaped like a sun; hence the name Sun Moon Lake(Cruise lake Own Expenses).【Wen Wu Temple】Located in the northern waist, 
dedicated to Confucius, Yue Feiamd Guan Yu, named after temples built along the mountain. ̮Xiangshan Visitor Center̯Taiwan's most 
popular tourist attractions, Sun Moon Lake in Nantou County in early 2011 to set up a new mountain Administration and Visitor Center, due 
to the area of the majority, unique, attract many tourists to explore.【Fengjia Night Market̯Biggest and most comprehensive night market 
offering a wild array of Taiwanese snacks, drinks, food shops and fashion goods. 

DAY 6 

Window of China Theme Park-incl. TKT(Stop over 2.5H) 

/Martyr’s Shrine/Tianlu Arts Center/Taipei 101 Shopping 
Mall(Observatory own expenses)/WuFenPu/Raohe Night 
Market(Stop over 2H) 

B’Fast/Lunch  

3*Taipei Ximen Citizen Hotel or similar 

 

【Window of China Theme Park̯World has 133 miniature landscape, 20 rides and play in the water park in the summer! All performances 
plus one vote in the end, is the most suitable for families.(include entrance fee).̮Martyr’s Shrine̯Built to dedicate to the 390,000 soldiers 
killed in the service of their country.̮Taipei 101̯Taipei101 is a new landmark inTaipei. This building is an integration of the classical 
Oriental culture and Taiwan local characteristics offering elegant and spacious shopping space within the shopping center(Observatory own 
expenses)̮WuFenPu̯There are nearly one thousand of the garment shops in this gathering, which sourced from across the province and 
other places suchas Hong Kong, Thailand and South Korea. The clothes with high quality sold in wholesale price here so attracted many 
young people come to shopping.̮Raohe Night Market̯A famous night market in Taipei. There are 138 stalls ,most of them serve snacks 
and food. 

DAY 7 

Taipei Grand Hotel scenic/Shilin Official Residence/ 

Duty Free/Fisherman's Wharf/Danshui Old Street/ 

/Shihlin Night Market (Stop over 2H) 

B’Fast/Lunch  

3*Taipei Ximen Citizen Hotel or similar 

 

【Taipei Grand Hotel scenic̯Round Mountain landscape view is good, convenient traffic around, surrounding recreation points, there 
Martyrs, new parks, such as the Grand Hotel, the local trails cicadas heard, Taipei has always been a popular place for people climbing gym. 
【Shilin Official Residence̯It is the residence of President Chiang Kai-shek during his lifetime. Here you can feel the style of life of 
President. It is reconstructed to an ecological park. From time to time it holds flower shows for visitors to enjoy.̮Fisherman's Wharf̯
Located in the conjunction of Tamsui River and the sea. You can enjoy the Kwun Yin Shan and the Tamsui River scenery here. It is a good 
place for family activities and leisure. The Lovers' Bridge, built in 2003, is a beautiful landmark in Tamsui and became a popular place of 
dating.【Danshui Old Street̯Danshui old street is a combination of food, snacks and old buildings with folk colors and nostalgic flavor. The 
most popular traditional snacks Agei and Iron Egg are worth to try.̮Shihlin Night Market̯It is one of the most popular night markets in 
Taipei City, known for its traditional snacks such as chicken steak, smelly tofu, oyster dumplings, Shihlin sausages and more. Shihlin Night 
Market is not only good for food but also a good choice of shopping. 

DAY 8 Taipei – Taoyuan International Airport – Home Sweet Home B’Fast 

 Free activities, to designated collection time Transfer to airport for flight back home. 

*Any discrepancies please refer to the Chinese itinerary for accuracy 

 

 

 

 

 

DAY 1 出發地-桃園機場 
無供餐 

3*台北西門星辰、新仕界、瑞格商旅或同級 

 飛抵台灣桃園機場，接機送飯店後自由活動。 

Shopping Stop : Aboriginal、Pearl、Tea、Tianlu、Duty Free。 

 

八天台灣超值環島遊 

超 

小人國主題樂園/佛陀紀念館/墾丁大街夜遊 

星期一、四出發 

MONDAY GO 

THURSDAY GO 
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DAY 2 台北中正紀念堂/台灣伴手禮店/九份/雪山隧道(途經)/ 

四圍堡車站/蘇花公路/夜宿花蓮 

早餐/晚餐:靈芝養生料理 

3*花蓮天璽飯店、那魯灣旅店或同級 

 

【中正紀念堂】是一座為紀念故前總統蔣介石而興建的建築，古色古香的中國宮殿式建築，莊嚴宏偉。【九份】環山面海，擁有

變化多端的山海美景，保有純樸的舊日生活風貌，自然而然的也承襲了許多美食，懷舊氣息，千萬不可錯過。 

【雪山隧道】台灣最長的公路隧道，在世界公路隧道排行第五，隧道開通之後，前往東部地區旅遊更為方便。【四圍堡車站】內

部裝潢別具風格，會不定期更換內部主題，是個超殺底片的好拍景點。 

DAY 3 花蓮太魯閣國家公園/牌坊/燕子口步道/長春祠/台東峽谷風光

(途經)/墾丁大街夜遊(停留 2H) 

早餐/午餐:阿美風味餐/晚餐:台灣料理 

3*墾丁恆農渡假飯店、夏奇拉旅店或同級 

 

【太魯閣國家公園】以雄偉壯麗、幾近垂直的大理岩峽谷景觀聞名，崖壁峭立，景致清

幽，「太魯閣幽峽」因而名列台灣八景之一。【燕子口步道】大理石峭壁上可見到許多小洞

穴，每當春夏之際，常有小雨燕和洋燕在峭壁間穿梭鳴唱，或在洞穴內築巢，故而得名燕

子口。【長春祠】 唐式風格的建築依地勢嵌入山壁間，清新的泉水自山壁湧出，形成一道

飛瀑。 周圍具環形步道，可飽覽峽谷及曲流風光。【墾丁大街】有著各式各樣的商
店，除了一般夜市也有的各式趣味遊戲及小吃美食，大街上還流行一種彩繪紋身;
街上還有許多間 PUB，有時表演秀還會從店內跳到馬路中間，引起路人騷動，相當特別。 

DAY 4 
墾丁船帆石/鵝鑾鼻公園(包門票)/鵝鑾鼻燈塔/高雄佛陀紀念館/ 

珍珠推廣中心/旗津渡輪/旗津海鮮老街/天后宮/六合夜市(停留 2H) 

早餐/午餐:萬巒豬腳鄉土料理 

3*高雄雲端、南海、龍翔飯店或同級 

 

【船帆石】高約 18 公尺，係由附近台地上方滾落至海邊的舊期珊瑚礁石，因其岩質較附近之初期隆起珊瑚礁堅
硬，故能長期屹立海中。【鵝鑾鼻公園】是珊瑚礁石灰岩地形，內有「東亞之光」美譽的燈塔迄立於公園最高處。 

【佛陀紀念館】最具特色莫過於全世界最大最高的坐佛–佛光大佛，佛館每年有千萬人次入館參觀，是旅行者必定參訪的勝

地。 

【旗津海鮮老街】是旗津海鮮的大本營，在此可吃到新鮮味美的道地海產。【天后宮】肇建於明永曆廿七年，即清
康熙十二年，植基於旗後津渡，迎奉天后娘娘，迄今已閱歷三百三十七個寒暑。【六合夜市】聚集各式南北精緻小
吃及五花八門的商品，名列高雄最具代表性的夜市。 

DAY 5 
南投日月潭/文武廟/邵族文物特產館/向山遊客中心/台灣茶園/

台中逢甲夜市(停留 2H) 

早餐/午餐:邵族風味餐 

4*台中中南海酒店、來來商旅或同級 

 

【日月潭】景色優美，北半部形如日輪，南半部形如月鉤，故而得名，為台灣的八景之一(游船自費)。 

【文武廟】位於日月潭北面山腰，融合南北建築風格，施工細緻，雕工精美，氣勢十分雄偉，在臺灣廟宇中，具有很大的特

色。 

【向山遊客中心】是日月潭風景區管理處的新家，將成為日月潭畔的新景點。【逢甲夜市】台灣最大觀光夜市，以
「俗擱大碗」著名全台，這里的特色小吃，也號稱全台第一，多元丰富。 

DAY 6 
桃園小人國主題樂園-包門票(停留 2.5H)/忠烈祠/天祿貔貅招財館/

台北 101 大樓商場(觀景台自費)/五分埔/饒河街夜市(停留 2H) 

早餐/午餐:養生牛肉麵套餐 

3*台北西門星辰、新仕界、瑞格商旅或同級 

 

【小人國主題樂園】展出台灣、大陸、亞洲、歐洲及美洲各地著名景點建築的縮小模型；並有室內遊樂場

及室外的超級龍捲風等。【忠烈祠】祠內供奉為國犧牲的革命烈士，最值得一提的是，大門前站崗的

衛兵個酷似雕像，而每小時衛兵交接換哨儀式，更是蔚為特色。【台北 101 大樓】台灣第一高樓、

首座頂級國際購物中心，兼具時尚、美饌、潮流及娛樂，座落於台北最菁華地段。【五分埔】五分埔

已成為臺北最大的成衣批發市場，有超過上千家的服飾商店，是攤販們尋找新貨的最佳據點。【饒河

街夜市】有馳名中外的各种特色小吃，整洁、舒适、物美价廉，夜市入口處有古色古香的牌樓，燦爛輝煌的燈火在夜色中格外

耀眼。 

DAY 7 台北圓山飯店風景區/士林官邸花園/免稅店/淡水漁人碼頭/ 早餐/午餐:台式火鍋 
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淡水老街/士林夜市(停留 2H) 3*台北西門星辰、新仕界、瑞格商旅或同級 

 

【圓山飯店風景區】景觀視野佳，前臨基隆河，西眺淡水，圓山飯店外觀紅柱金瓦氣勢宏偉，襯托富麗堂皇的古典氣氛。 

【士林官邸花園】為前總統蔣介石先生的官邸，後來開放給民眾觀賞園藝與休憩使用，有精緻的庭園造景設計，蟲鳴鳥叫、 景

色秀麗，是休閒遊憩的絕佳場所。【漁人碼頭】跨越港區專供行人觀景的情人橋，倚靠圍欄迎風欣賞著淡水河口的景致，是一種

悠閒的享受，更成為台北年輕男女的約會聖地。【漁人碼頭】跨越港區專供行人觀景的情人橋，倚靠圍欄迎風欣賞著淡水河口的

景致，是一種悠閒的享受，更成為台北年輕男女的約會聖地。【士林夜市】台北市最具規模的夜市之一，可品嘗豪大雞排、士林

大香腸等知名小吃，也可享受購物服飾的樂趣。 

DAY 8 台北-桃園機場-甜蜜的家 早餐 

 自由活動，於指定集合時間乘車前往桃園機場搭機飛返家園。 

*注明：游覽行程的先后順序及住宿飯店均以台灣旅行社之安排為准。 

 

 
 
 
 
 
 

購物站:山地特產、珍珠、台灣茶園、天祿貔貅招財館、免稅店。 
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